
 
 
Styrelsemöte 2017-11-07   § 57 - 72        1/3 
Telefonmöte 
 
Närvarande: Morgan Thorell, ordförande  
 Magnus Lindström 
 Marie Storm 
 Emilia Bengtsdottir 
 Ulla Görl-Appelkvist 
 Jennifer Hofsö 

Gunilla Skogh  
  
Frånv.: Maire Pyrrö 

Sara Djurstedt 
Kent Samuelsson  

  
§ 57 Mötet öppnas 
 Ordförande Morgan Thorell hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 
§ 58 Val av justerare 
 Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Emilia Bengtsdottir. 
 
§ 59 Fastställande av dagordning 

Enligt önskemål från Magnus Lindström lades punkten ”Hemsidan” in före 
punkten ”Övrigt”. 

 
§ 60 Föregående mötens protokoll 

Frågan om det stora underskottet från årets utställning i Gränna diskuterades och 
kassören angav vissa troliga orsaker: Många utländska domare, dyr inkvartering, 
minskade anmälningsavgifter bland annat. Kassören utreder vidare med 
utställningsansvariga. 
   

§ 61 Inkomna skrivelser 

Från                                Ankomst        Angående___________________________________ 
Kansliet                              170818 Protokollsutdrag §277 HSmöte 20170715-16  
”  (funk.träff o rep.möte 2018, funk.träff o fullm. 2019) 
  170825 Auktorisationer exteriördomare 
   Information ang. diplomerade WT-domare 
   Protokoll med bilagor HS-möte 20170715-16 
Hans Olofsson 170829 Ansökan om utbildning till WT-domare 
Kansliet  170901 Påminnelse: Utbildning handledare vid ringsekr.utb. 
   Inbjudan utbildning WT-domare 
”  170908 Medlemsstatistik per 2017-0831 
   Protokollsutdrag §72 SKK/JhK nr 3/2017 
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Kansliet  170908 Info om höstens uppfödarträffar 
   Inloggningsuppgifter i Snabbkollen 
Cristian Espinoza  Ansökan Utbildning till WT-domare 
Kansliet  170915 Remiss jaktprovsdomare tolling B 
   Utbetalning av medlemsavgifter delår 1, 2017 
   Tredje programmet i serien SKK Play för uppfödare 
Ingela Karlsson 170915 Ansökan Utbildning till WT-domare 
Ellinore Månsson 170915 Rosettförfrågan 
Kansliet  170929 Betr. Återbetalningen SSRK Prov (SBK Tävling) 
   Regelrevidering FCI-regler i lydnad 
   HS-protokoll med bilagor och Kommittéprotokoll 
   20170902-03 
”  171013 Årets bragdhund 2017 
”  171019 SKKs stipendium för utställningsfunktionär 
”  171026 Jakthundkommitténs stipendium 
”  171103 Auktorisation exteriördomare 
”   Medlemsstatistik per 2017-10-31 
  
§ 62 Avsända skrivelser                                                                   
Från Till Datum Angående_________________________________ 
SSRK Små Kansliet 270905 Ansökan Utbildning WT-domare (H Olofsson) 
SSRK Små Espinoza 170914 Ansökan Utbildning WT-domare 
SSRK Små Kansliet 170922 Ansökan Utbildning WT-domare (I Karlsson) 
SSRK Små Apportören 171025 Annons om årsmöte 2018 
                 
§ 63 Ekonomi, rapport 

Allt bokfört till och med oktober månads utgång och resultatet hittills visar på 
minus 11 388 kronor, rapporterade Gunilla Skogh. 
 

§ 64 Utställning, rapport 
Ingen rapport på grund av utställningsansvarigas frånvaro.  

  
§ 65 Utbildning 
 En tvådagars kurs med Benny Steen som lärare planeras till den 28-29 april. 

Kostnad: 12 000 plus resa. Upplägget, vilka klasser vi ska satsa på, diskuterades.  
 Förslag till kurskostnad: 1 500 kronor per dag. Plats för kursen undersöks. 
 Vidare planeras kurser över några helger för nybörjare.  
 Provledarutbildning 24 och 25 mars för ”gamla” och ev. nya provledare. Asa 

Vandrarhem. 
 Utbildning i SSRK Prov, även kommissarieutbildning, den 18 mars i Jönköping. 
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§ 66 Viltspår, rapport 
 Runt 30 hundar har gått viltspår under året, rapporterade Jennifer Hofsö. 
 
§ 67 Jakt Spaniel, rapport 

I december hålls ett fältprov för spaniel norr om Kalmar, informerade Magnus 
Lindström. 
 

§ 68 Jakt Retriever, rapport 
KKL den 2 september i Västerviks-trakten gick bra, inledde Emilia Bengtsdottir 
sin rapport.  
För nästa år är åtta B-prov och ett C-prov inbokat. Ytterligare tre B-prov kan 
tillkomma. 
Ett förslag att arrangera ett A-prov tillsammans med Södra distriktet har tagits 
emot positivt av ”grannen”. 
Diskuterades kring möjligheterna att köpa en jakt för A-prov. Åsikter för och 
emot framfördes. Emilia och Magnus undersöker saken vidare. 
 

§ 69 Hemsidan 
 Avdelningens hemsida behöver moderniseras och göras mer lättskött, noterade 

Magnus och hänvisade till ett beslut via mail den 14-15 maj 2013 där styrelsen 
anslog 10 000 kronor för ändamålet. Dessa pengar har inte utnyttjats ännu varför 
styrelsen konstaterade att de nu kommer väl till pass. 

 
§ 70 Övrigt 
 Då ingen i styrelsen ännu hört något från valberedningen föreslog Magnus att 

den bjuds in till nästa styrelsemöte. Ulla ombesörjer. 
 
§ 71 Nästa möte  
 Nästa styrelsemöte hålls den 31 januari klockan 18 00 på Vrigstads Värdshus. 
    
§ 72 Avslutning 
 Ordföranden Morgan Thorell tackade för ett engagerat möte och avslutade det. 

 
Vid protokollet 

 Ulla Görl-Appelkvist 
 Ulla Görl-Appelkvist 

 
 
Justerat 20/11 2017  Justerat 13/11 2017 

 Morgan Thorell  Emilia Bengtsdottir 
Morgan Thorell  Emilia Bengtsdottir 


